



Najla Al Shirawi Group CEO of SICO

Ayman Gad-Allah Head of Investment Banking of SICO

SICO Appoints Ayman Gad-Allah as Head of Investment Banking

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank with direct presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announced today the appointment of Ayman Gad-Allah as the new Head of Investment Banking of SICO.

Ayman brings over 18 years of experience in the investment banking industry across the MENA and GCC regions. He has a proven track record in executing high-profile IPOs and M&A transactions in his previous role as a Director of Investment Banking at SICO, successfully advising on mandates across a wide range of sectors, including telecommunications, real estate, education, hospitality, financial services, food & beverage, logistics, and manufacturing. Ayman holds an Executive MBA from Bayes Business School, City St George's, University of London. Prior to joining SICO in 2014, he held senior roles at regional financial institutions.

Commenting on the appointment, **Najla Al Shirawi**, **Group CEO of SICO**, said, "We are pleased to welcome Ayman to SICO's leadership team. He has played an instrumental role over the years in the success of our investment banking team, and we are confident that his skills and extensive experience will add significant value in delivering trusted advisory services to our clients.

Ayman Gad-Allah, Head of Investment Banking at SICO, added, "I'm honored to be heading the Investment Banking team. SICO has earned a strong reputation as a leader in this industry, and I look forward to working closely with the team to build on that success and further strengthen SICO's position as the partner of choice for capital markets transactions in Bahrain and the region."

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.4 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and

Press Release



Manama, Kingdom of Bahrain: 11 May 2025

international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since its inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017 Email: noweis@sicobank.com





أيمن جادالله رنيس الخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو

نجلاء الشير اوي الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو

تعيين أيمن جادالله رئيساً للخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، والذي يتمتع بتواجد مباشر في مملكة البحرين والمملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة، اليوم عن تعيين أيمن جادالله في منصب رئيس قسم الخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو.

يملك أيمن جادالله أكثر من 18 سنة من الخبرة في قطاع الخدمات المصرفية الاستثمارية في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا ومنطقة الخليج. ويتمتع بسجل طويل من النجاحات في تنفيذ العديد من الاكتتابات رفيعة المستوى وصفقات الدمج والاستحواذ حيث ساهم بتقديم المشورة للعديد من القطاعات، بما فيها الاتصالات، والعقارات، والتعليم، والضيافة، والخدمات المالية، والمأكولات والمشروبات، والخدمات اللوجستية، والتصنيع. أيمن حاصل على ماجستير من كلية بايز للأعمال، سيتي سانت جورج، جامعة لندن. وقبل انضمامه إلى سيكو عام 2014، شغل العديد من المناصب القيادية في مؤسسات مالية إقليمية،

وفي تعليقها على هذا التعيين، قالت ا**لسيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو**: "إننا سعداء بانضمام أيمن إلى الفريق الأداري في سيكو لقد ساهم ايمن بدور فعال ضمن فريق عمل الخدمات المصرفية الاستثمارية خلال السنوات الماضية و اننا على ثقة ان مهارته وخبراته الواسعة سوف تضيف قيمة عالية في تقديم الاستشارات الموثوقة لعملائنا."

من جانبه، قال السيد أيمن جادالله، رئيس قسم الخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو: "يشرفني تولي هذا المنصب حيث نجحت سيكو في اكتساب سمعة مرموقة في قطاع الخدمات المصرفية الاستثمارية، وإنني أتطلع إلى التعاون عن قُرب مع فريق العمل لتعزيز هذا النجاح والمساهمة في تعزيز مكانة سيكو كالشريك الأمثل لصفقات راس المال في البحرين والمنطقة ."

- انتهى-

نبذة عن سيكو

تمثل سبكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديما إلى 7.9 مليار دولار أمريكي. وتعمل سبكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سبكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسبكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سبكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجاز ات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام







1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والاز دهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلا عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس مدير العلاقات العامة، سيكو هاتف مباشر: 1751 (973+) البريد الإلكتروني: noweis @sicobank.com